
 

Emil Skříšovský 

 

 

Studuji na MFF v prvním ročníku, obor: 

obecná matematika. Do SKASu kandiduji, 

neboť si uvědomuji, že za mnohými věcmi, 

které mi denně ulehčují studium na 

matfyzu, stálo úsilí někoho přede mnou a 

chtěl bych proto udržet význam tohoto 

studentského orgánu. 

 

Program: 

Rád bych zachoval osobní přístup 

ke studentům, který na matfyzu funguje, 

oproti jiným školám či fakultám. Velmi 

positivně hodnotím, že pro fakultu nejsem 

pouze student s přiděleným číslem. Proto bych se z posice senátora zasazoval o 

zachování tohoto přístupu k studentům a také zejména zprostředkovával komunikaci 

mezi studenty a vedením fakulty, tj. kterékoliv vaše připomínky či návrhy adresoval 

vedení fakulty. 

A teď k pár konkrétním věcem, o které bych se chtěl zasadit: 

Prodej dotovaných baget na vrátnicích v budovách fakulty 

Věřím, že každý, kdo měl 10 minut přestávku mezi přednáškami, velký hlad, ale žádnou 

svačinu, ví proč… 

Organisace společenských akcí 

Beánie a ples je jen dvakrát do roka… Ať už filmová noc, maraton Star Wars, společná 

návštěva koncertu, nebo jiná podobná příležitost, poznat spolužáky z ročníku mimo lavice 

je myslím příjemná zkušenost. Inicioval bych též vznik více zájmových skupin na fakultě. 

Využívání moderních informačních kanálů 

 

Děkuji za podporu a za hlas. 

 

 

Kontakt (v případě dotazů): emil.skrisovsky(at)gmail.com 


